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Vážení občané.
Na začátku května si připomeneme konec 2. světové války. V letošním roce uplyne od ukončení 
tohoto největšího válečného konfl iktu již 70 let. To co se v té době dělo v naší obci jsem se Vám 
pokusil přiblížit prostřednictvím naší obecní kroniky. Ještě dnes mezi námi žijí lidé, kteří tyto dny 
přímo zažili. Ti jistě budou vzpomínat nejvíce. A my ostatní si asi nedovedeme představit tu dobu, 
to co se dělo v celé Evropě. Myslím, že proti těmto hrůzám jsou naše dnešní problémy a spory jen 
malicherností. Naší obce se naštěstí velké válečné hrůzy vyhnuly. Ovšem ne tak našim občanům 
– našim předkům. Mnoho jich za naši svobodu zaplatilo cenu nejvyšší. Jejich jména jsou vyryta 
na našem pomníku padlých a měla by být navždy uložena v našich srdcích. Věnujme jim prosím 
v těchto dnech vzpomínku a važme si toho, co dnes máme. Touto cestou mi dovolte všechny co 
nejsrdečněji pozvat na průvod a malý vzpomínkový akt, který se uskuteční v pátek 8. května. V 10 
hodin odejde slavnostní průvod od Obecního úřadu k pomníku padlých, kde položíme věnec, jako 
vzpomínku na  oběti války.

● Vít Rajtšlégr - starosta

Rok 1945 – kronika obce Ráječko 3.část
8. května byl náhlý odjezd sanitní kolony umís-
těné ve školní budově. Jeli o půl deváté večer. 
Vedoucí šikovatel, ten co chtěl zde střílet lidi, 
tak se opil, že nebyl schopen služby. Věděl, co 
jej asi čeká. Byl prý ošetřovatelem v Karlových 
Varech. Jiný Němec, podle všeho dostal velko-
obchod po židu z Prahy byl zase rád, že Pražané 
se vybouří a on když tam přijde, bude už klid. 
Také se přepočítal.
Večer 8.5. bylo kolem Ráječko mnoho ohňů. 
To Němci pálili nakradené věci.  Ti asi později 
vzpomínali. Pálili látky, tabák, kůži, psací a po-
čítací stroje a mnoho jiných věcí. Když si občané 
chtěli něco vzít, tedy házeli do ohně patrony. 
V noci odjelo vojsko i z lesů kolem Ráječka. Ob-
čanstvo si oddechlo, protože Němci mohli v po-
slední chvíli mnoho zla způsobit. A 9. května po 
poledni projeli směrem od Blanska první ruské 
tanky. S jásotem byli přivítáni, ale nezdržovali 
se. Dopoledne byla nálada stísněná, protože ko-
lovalo mnoho poplašných zpráv. Například, že 
Blansko je plné SSmanů a ti loupí a pálí, nebo 
že Blansko volá o pomoc aj. V Blansku si však 
německá soldateska zařádila. V poslední chvíli 
vyhodila oba mosty přes Svitavu, dále dva sil-
niční mosty u závodní restaurace.

Jak již řečeno, první ruské tanky projely vesnicí 
před polednem a pronásledovaly Němce k Čer-
né Hoře. Na lafetách děl seděli místní i z okolí 
mladíci a jeli s nimi. U Černé Hory však zažili 
nepříjemné dobrodružství. Ruští letci je za-
hlédli, ale nepoznali a proto na ně začali střílet. 
Rusové jim dali světelné znamení a letci přestali 
střílet. Bohudík nikdo zraněn nebyl. 
8. května fungoval v Ráječku Místní národní 
výbor, který převzal obecní vedení do rukou. V 
noci na 9. květen byly strhány všechny němec-
ké nápisy nebo byly natřeny vápnem. Na škole 
byl vyvěšen červený prapor, ale po poplašných 
zprávách sundán dolů a vyvěšen znovu až před 
polednem.  MNV vydal a rozdal občanům cyk-
lostylovaný leták tohoto obsahu: 
Občané! Vláda násilí, jíž jsme se jako svobodný 
český národ stali obětí padla. Přesto však se ne-
smíme a nechceme vrátit do poměrů bývalé re-
publiky . Chyby jsou nám nejen poučením nýbrž 
i výstrahou pro budoucnost. Nikoliv rozmíšky a 
roztříštěnost, nýbrž jednota je příkazem dnešní 
doby!   
Národní výbor, jehož členové jsou označeni 
červeno-bílo-modrými páskami na rukávech 
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jsou pro tuto dobu zodpovědní za pořádek v 
obci. Žádáme od Vás občané, abyste i vy bez-
podmínečně těchto osob uposlechli a se všemi 
záležitostmi se na tento Národní výbor obrátili 
v obecní kanceláři.
Jménem národního výboru Vás, občané, vy-
zýváme: 
1. Veškeré zbraně, jakož i součástky výzbroje, jež 

se nacházejí ve Vašich rukou odevzdali během 
9. května v obecní kanceláři

2. Osoby, jež by snad chtěly využíti příležitosti k 
vlastnímu obohacení varujte a hlaste součast-
ně Národnímu výboru

Občané – byli jsme zde ušetřeni válečných hrůz. 
Je mnoho těch, kteří dokonce této těžké doby vyu-
žívali pro svou kapsu. Je to majetek, na němž lpí 
krev a slzy. Doba přechodu bude vyžadovati snad 
i dalších obětí. Oběti tyto však musíme přinášet 
s radostí a pochopením, neboť jsou to oběti, jež 
jsme dlužni městům a obcím, kde válka všechno 
nemilosrdně zničila. Nesmí býti na jedné straně 
hladovějících a na druhé straně lichvaření. V ta-
kovýchto případech neznáme omluvy a případy 
takové, jakož i všechny případy neuposlechnutí 
pokynů Národního výboru si musí každý jednot-
livec zodpověděti.
Ráječko 8. května 1945 Za MNV Stloukal Stani-
slav, Pokorný Josef, Kovář Metoděj. 
Tak MNV sepsal odevzdaný majetek Němců, 
který měli občané v držení, ať jej získali jakým-
koliv způsobem od Němců ať darem, koupí, 
nebo jinak. Dále zajišťoval Němce a kolabo-
ranty, tj. těch, kteří s Němci pracovali. Tak do 
Ráječka přijela rodina z Ořechoviček a ubytova-
li se v č. 41 u p. Musila. Samozřejmě vydávali 
se za Čechy. Trikoloru nosili hned po převratu. 
Národnímu výboru bylo sděleno, že nosili há-
kový kříž. Proto celá rodina byla s doprovodem 
odeslána do Ořechoviček. Byl to výrobce likérů, 
který měl zazděny velké zásoby lihu a vína. Voj-
sko je našlo a zle ve vesnici řádilo. Nově přibyté-
ho člena si Nár. výbor v Ořechovičkách vzal do 
opatrování. Večer 9.5. přijela autokolona ruská 
a několik dní byla na hřišti. Občané tam večery 
trávili s nimi. Vykládalo se, pokud jim bylo rozu-
mět, Rusové tančili a zpívali svoje písně. 
V květnu a v červnu byly drženy stráže mládeží, 
která je ráda konala a byla ráda, že může chodit 
s puškou. Při tom zašla také za vesnici a tam v 
roklích mohla vystřelit, protože o náboje ne-
byla nouze. Po odchodu Němců ze školy, byly 
učebny vymeteny a sláma vyměněna. A již 10.5. 
přišlo vojsko rumunské, ale jen si odpočinuli, 

odjeli dál k Novému Městu. Protože jich mno-
ho bylo už nemocných, místní rolníci je odvezli. 
Vrátili se však až třetí den a vykládali, jak silni-
ce byly plné vojska a že se báli, aby jim nevzali 
koně nebo aby se nemuseli vrátit totiž k Nové-
mu Městu s armádou ruskou. 
12. května přijelo sem janičářské lehké dělo-
střelectvo 1. pluku. Přijelo sem 36 děl. Rozložili 
se na obecní louce a na hřišti. S nimi i trén. Na 
450 koní. Ještě štěstí, že u řeky byla panská je-
tel. Občanstvo bylo stejně poškozeno, že mnoho 
píce bylo za měsíc, co zde pobyli, zkrmeno. Měli 
také na výživu hovězí dobytek, který chodili 
pást. Mužstvo bylo skoro v každém domě. Ve 
škole bylo oddělení sanitní a kancelář. Rumuni 
zde za několik  dní zdomácněli a obyvatelstvo 
jim vycházelo vstříc. Měli špatné zásobování. 
Důstojníci vesměs mladí se spřátelili se zdejší 
mládeží. Vojsko se zde zdrželo do 10.6. a jelo 
rádo domů. 
V květnu, červnu a červenci projelo dosti vojska 
vesnicí. Rusové hnali také dobytek a všechny 
pícniny a řepy podél silnice byly úplně spaseny. 
Pan president se vracel z exilu do Prahy. Těšili 
jsme se, že pojede autem přes Ráječko, ale pro-
gram byl změněn. Do Blanska přijel autem a z 
Blanska dále vlakem. V Dolní Lhotě na zastáv-
ce byl vítán občanstvem a dětmi z celého oko-
lí. Vlak jízdu zvolnil, takže p. presidenta i jeho 
choť bylo dobře vidět.
Založen fond: V dětech je národ věčný. 20.5. 
slavnost v Ráječku. Průvod s hudbou vyšel o 17 
hodině z návsi (Trávníků) a šel k obecnímu úřa-
du, kde měl proslov předseda MNV Fr. Taraba k 
občanům a oznámil vládní program. Také upo-
zornil na tvořící se Svaz mládeže české.
27. května slavnost narozenin presidenta Dr. 
Eduarda Beneše konána na obecní louce před 
č. 53 za spolupůsobení rumunské armády. Na 
této louce byla armáda utábořena a místo řád-
ně upravila. Navezla několik fůr písku, lavice, 
připravila a napsala několik programů. Celé 
dopoledne počasí bylo pěkné, ale před poled-
nem začalo pršet. Na štěstí déšť po 14. hodině 
přestal. Na pořadu bylo: Raport, vztyčení vlajek 
rumunské a československé. Proslov B. Musi-
la, řídícího učitele z Ráječka. Ten promluvil o 
rodině p. presidenta a vyzval přítomné ke spo-
lupráci na výstavbě státu. Přednes básní 7 dětí 
školních a básní rumunských vojínů. Národní 
a vojenské písně rumunské. Proslov kapitána 
rumunské armády Tortolea z Bukurešti. Provo-
lání slávy a zdaru presidentu republiky vojskem 

Z jednání rady obce Ráječko
ze dne 30.3.2015 
 Rada obce bere na vědomí svolání jedná-
ní zastupitelstva obce dne 3.4.2015 a návrh 
na doplnění programu jednání zastupitelstva 
obce.
 Rada obce schvaluje uzavření smluv o po-
skytnutí neinvestičních dotací z rozpočtu obce 
Ráječko na rok 2015 ve schválené výši s pod-
mínkou dodání doplnění závěrečné zprávy za 
rok 2014. 
 Rada obce bere na vědomí informace z 
Městského úřadu Blansko, Ministerstva ŽP, 
Státního pozemkového úřadu a Katastrálního 
úřadu.  
 Rada obce schvaluje provedení rozpočtové-
ho opatření č. 4/2015.
 Rada obce schvaluje vydání povolení k vjez-
du na ulici Okružní pro pana V.S.. Rada pově-
řuje pana starostu zasláním dotazu panu P.Š., 
ke kterému pozemku potřebuje přístup po ulici 
Okružní. 

 Rada obce bere na vědomí informaci o ko-
nání veřejné sbírky nadace Chance 4 children 
v době mezi 30.3.-17.4.2015. Veřejná sbírka je 
povolena od Magistrátu hlavního města Pra-
hy. Rada obce se sbírkou vyslovila nesouhlas, 
ale zakázat její konání na území obce není dle 
právního výkladu možné. 
 Rada obce navrhuje zařadit na příští zasedá-
ní zastupitelstva obce bod – projednání obecně 
závazné vyhlášky regulující časovou možnost 
pálení odpadu ze zahrad na území obce. Rada 
obce pověřuje starostu odpovědí panu J.M., 
který  podnět k projednání OZV podal a také 
panu J.J., který zaslal stížnost na pálení.
 Rada obce souhlasí s umístěním dopravní-
ho značení u domu čp. 52 na nám.9. května, 
o které požádal pan A.S.. Rada obce pověřuje 
starostu obce odpovědí.

● Kateřina Sehnalová Bc. - místostarostka

rumunským. Provolání slávy a zdaru rumunské 
armádě a na konec hymna československá a de-
fi lé rumunské armády, což vidělo mnoho obča-
nů ponejprv.
5. července děkovné služby boží za přečkání 
války. Večer oslava upálení Jana Husa. Průvod 
sešel se na Trávníkách a s hudbou šel na hřiště, 
kde připravena hranice. Řídící učitel měl řeč o 
Husovi a jeho významu pro český národ. Po-
tom zapálena hranice a za zvuků hudby zpívána 
„Hranice vzplála“. Na konec hymna.
Vojsko rumunské sehrálo zde zápas s SK Olym-
pia. Výsledek pro Ráječko 8:0. Potom náš klub 
sehrál s jiným oddílem zápas dne 17.6. Výsle-
dek 8:5 pro Ráječko.
Dne 12. ledna 1945 byli ponejprv partyzáni v 
Ráječku a to u K. Slavíčka, řezníka v č. 14. Jme-
novaný vylíčil návštěvu takto: Večer v 20 hodin 
jsem byl v obecní kanceláři. Cestou domů viděl 
jsem u č. 180 (pekař Blažek) skupinu mužů. 
Hned mi napadlo, že to mohou být partyzáni. 
Zašel jsem na lávku a jeden se oddělil od sku-
piny a šel za mnou. Jak jsem přišel mezi dveře, 

zavolal: „Ruce vzhůru“. Já tak učinil a šel do 
kuchyně. Tam seděl V. Hudec z č. 100, Hudec 
Josef a Hudec z Adamova. I druzí partyzáni šli 
a postavili se na různá místa. I vzadu za stave-
ním byli. Napřed na mne hučeli a když i já byl 
drzý, tak se věc vysvětlila. Vzali manželku do 
chladírny. Tam visela půlka vepře. Tu vzali do 
krámu a mne zavolali, abych maso rozdělal. 
Maso naházeli do tlumoku, postavili mne mezi 
dveře a vyslýchali ohledně šmeliny. Při tom mí-
řili na mne automatem. Vše jsem jim vysvětlil. 
Maso zaplatili stanovenou cenou a nařídili, že 
do 12 hodin nesmí nikdo opustit dům a ráno, 
že to mám hlásit na četnické stanici. Až po válce 
jsem se dozvěděl, že to nebyli vlastně partyzáni, 
ale lidé, kteří utekli z práce z Říše a potulovali 
se v okolních lesích. Snad byli z Obůrky. V le-
sích nad Dolní Lhotou byla skupina kapitána  
Vasiljeva Ivanova z Moskvy. Jim nosili jídlo, 
hlavně chleba Jaroslav Batěk z č. 39 a Oto Lan-
gr. Chléb jim dodával celou dobu místní pekař 
Josef Klíma z č. 4.
● Z kroniky obce Ráječko vybral V. Rajtšlégr
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Z jednání zasedání zastupitelstva obce Ráječko
ze dne 3.4.2015 
 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele 
dnešního zápisu pana Zdeňka Přibyla a pana 
Zdeňka Menšíka. 
 Zastupitelstvo obce schvaluje program  za-
sedání zastupitelstva dne 3.4.2015
 Zastupitelstvo obce Ráječko vydává Obecně 
závaznou vyhlášku 1/2015 o zákazu provozo-
vání loterií a jiných podobných her na celém 
území obce Ráječko v předloženém znění.

 Zastupitelstvo schvaluje ukončení rozpravy 
k bodu č.2 Projednání obecně závazné vyhláš-
ky o loteriích a jiných podobných hrách. 
 Zastupitelstvo neschvaluje návrh na usne-
sení: zastupitelstvo ukládá radě obce zjistit 
možnosti, navrhnout řešení, způsob odstra-
nění nelegálních hospod v Ráječku do příštího 
jednání zastupitelstva obce.

● Kateřina Sehnalová Bc. - místostarostka

Stará přísloví stále platí
Ještě zcela nedávno visely na nejmenované místní provozovně plakáty oznamující:  Brzy ote-
vřeme tradiční pohostinství. Dobré pivo, výborná káva. Hudební večery, pořádání oslav a 
večírků. Mezitím zde však potajmu byla připravována přeměna na hernu s výherními automaty. 
Dne 17.3.2015 stavební úřad v Blansku vydal souhlas se změnou užívání stavby z pohostin-
ství na HERNU. Zdravý rozum odmítá pochopit odůvodnění, proč vše proběhlo bez stavebního 
řízení. Změna prý „nevyžaduje podrobnější posouzení jejích účinků na okolí a není třeba stanovit 
podmínky k zajištění ochrany veřejných zájmů“.  
Naštěstí dnešní moderní doba internetu, elektronických úředních desek a e-mailů potvrdila nad-
časovou platnost starého české přísloví o tom, co má krátké nohy. Proto skupina 6 zastupitelů ze 
Sdružení společenských aktivit a Vaše volba požádala koncem března p. starostu o svolání 4. za-
sedání zastupitelstva mimo plánovaný termín, tedy co nejdříve. P. Rajtšlégr naší žádosti vyhověl 
a stanovil termín hned na příští týden, na Velký pátek v 18 h. 
Týden před tímto datem jsme požádali o zařazení bodu projednání obecně závazné vyhlášky o 
zákazu provozování loterií a jiných podobných her na celém území obce Ráječko do programu 
jednání. 
V důležitý den se ve Staré škole sešlo všech 15 zastupitelů a dalších přibližně 15 občanů. Bouřlivá 
diskuze se odvíjela od věcných argumentů, přes vzájemné osočování, až po výrok pana I. R., že 
pokud nebudou v obci povoleny hrací automaty, lze dané prostory přestavět na ubytovnu a pře-
sídlit sem asi 40 občanů vystěhovaných z bývalého hotelu Dukla v Blansku. Přepis jednání lze 
nalézt v zápisu ze 4. zasedání zastupitelstva na webových stránkách obce, nebo si jej prohlédnout 
na obecním úřadu. Stejně tak i novou obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015, kterou podpořilo 
11 zastupitelů, 3 se zdrželi, jeden hlasoval proti. 
Nikomu nechceme upírat právo na svobodné podnikání. Nicméně volení zastupitelé mají dle 
svého svědomí dbát na zájmy většiny občanů a zvážit, zda pár desítek tisíc korun do obecní po-
kladny s 13milionovým ročním rozpočtem vyváží negativa gamblerství a souvisejících negativ-
ních jevů v našem těsném okolí. V rámci platných zákonů tak bylo v Ráječku nedávno učiněno. 
Již podruhé v historicky krátké době se v Ráječku projevila snaha o prosazení projektu, který 
mohl významnou měrou ovlivnit život místních obyvatel, a to bez předchozího včasného uvědo-
mění široké veřejnosti. A již podruhé se ukázalo, že zastírání záměrů nevede ke kýženému výsled-
ku. Pouze předchozí zveřejnění plánů a případná následná veřejná diskuze je jedinou správnou 
možností, jak lze v podobných případech úspěšně postupovat.

● Zdeněk Nečas - za Sdružení společenských aktivit Ráječko

Udělat z komára velblouda a kdo chce psa bít,
hůl si vždycky najde
Tolik nepravd na jednom místě už jsem dlouho neviděl. Nebudu se příliš rozepisovat, ale alespoň 
krátce musím zareagovat na článek pana Nečase.
Ve čtvrtek 26. dubna byla na podatelnu Obecního úřadu doručena žádost šesti zastupitelů o svo-
lání mimořádného jednání zastupitelstva v nejbližším možném termínu. Bez slůvka vysvětlení, 
o co se jedná. Vyhověl jsem žádosti a svolal zastupitelstvo na nejbližší možný termín – tedy na 
pátek 3.dubna. Až v pondělí mailovou poštou přišlo oznámení pana Henka, že na zastupitelstvu 
bude navrhovat projednání bodu – vyhláška o zákazu výherních hracích automatů. Konkrétní 
materiály a text vyhlášky byly zastupitelům doručeny ve čtvrtek, tj. jeden den před jednáním za-
stupitelstva. 
Možná Vás to některé překvapí, ale v naší obci existují pouze dvě provozovny, které mohou le-
gálně provozovat hostinskou činnost a kde také mohly být potenciálně umístěny hrací automaty.  
Pouze dvě provozovny, ve kterých jsou legálně zaměstnávání zaměstnanci, majitelé platí DPH, 
daně a další povinné odvody. Navštěvují je různé kontroly a vůbec si majitelé užívají všech „vý-
hod“ které legální podnikání nabízí. Myslím, že by nebyl takový problém majitele a provozovatele 
dvou restaurací pozvat k jednání, na kterých se mohly vyjasnit a případně korigovat jejich zámě-
ry. To nikdo neučinil, nikdo se jich nezeptal, nikdo s nimi nekomunikoval. Pouze se udělala fáma. 
Fáma o vzniku herny. Když při vnitřních úpravách provozovny, kde byly automaty umístěny 
mnoho let a nikomu to nevadilo, došlo k změně užívání, která omezila možné umístění automatů 
na maximálně 9. To znamená, žádná herna, žádná ruleta, žádné kasino.  Musím konstatovat, že 
do dnešního dne na obecní úřad nebyla doručena žádná žádost o umístění výherního automatu 
v naší obci.  
Takže možná řešení kapky v moři? Udělání z komára velblouda? Politický boj? Osobní msta? 
Každopádně veřejná diskuze nad návrhem obecní vyhlášky trvala jeden den. Jsem rád, že se v 
naší obci bojuje s negativními jevy. U televizní reklamy s usměvavým hercem, který líčí, jak je 
příjemné a jednoduché se stát miliardářem prostřednictvím jedné nejmenované loterie a při ná-
vštěvě internetu s vyskakující reklamou na internetové kasino, kde může jednoduše vsadit a vy-
hrát, nebo prohrát  kdokoliv bez omezení věku, když jdu k terminálu vsadit sportku, šťastných 
10 nebo jinou hru, jsme v naší obci, kde nebyl umístěn ani jeden výherní automat, opravdu s 
gamblerstvím zatočili. Věřím, že se úspěšně popereme i s alkoholismem, kouřením, vandalstvím, 
sprejerstvím, neoprávněným podnikáním atd. Ale to už není tak jednoduché a tak populární. To 
jenom tiše tolerujeme a někteří možná i podporujeme?

● Vít Rajtšlégr

OBEC RÁJEČKO
SRDEČNĚ ZVE NAŠE OBČANY K ÚČASTI 

V pátek 8. května 2015 při příležitosti 70. výročí na

VZPOMÍNKOVÝ AKT KE DNI VÍTĚZSTVÍ
V 10:00 hodin odejde slavnostní průvod od Obecního úřadu k pomníku padlých, 

kde položíme věnec, jako vzpomínku na oběti války.
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Noc s Andersenem
V pátek 27. 3. 2015 se 21 žáků školy zúčast-
nilo Noci s Andersenem.
Na programu bylo čtení knížek, promítání, 
zpěv, rozcvička, stezka odvahy a přenocování
ve škole.
Těšíme se na příště!

Ráječkovský Rudolf
Ve čtvrtek 16. 4. 2015 se v Základní škole Ráječko konal další ročník tradiční recitační 
soutěže RÁJEČKOVSKÝ RUDOLF. 
O pořadí jednotlivých soutěžících rozhodovalo bodování sedmičlenné poroty, vítěze hlavní ceny 
(ceny diváků) vybrali samotní soutěžící.
Vítězové jednotlivých kategorií:
I. ročník - 1. Helena Růžičková, 2. Elen Hoffmanová, 3. Michaela Baierová
II. ročník - 1. Pavel Faggianelli, 2. Matyáš Meluzín, 3. Ema Skoupá
III. ročník - 1. Šimon Šašák, 2. Daniel Rajtšlégr, 3. Matěj Man
IV. ročník - 1. Julie Kouřilová, 2. Valérie Grimová, 3. Valentýna Neoralová
V. ročník - 1. Nikol Rösslerová, 2. Peter Stöger, 3. Adéla Kutilová 
Hlavní cenu - Ráječkovského Rudolfa - získal Šimon Šašák.

Sběr kůry
Ve čtvrtek 16. 4. 2015 jsme vyhlašovali nejlepší sběrače.
Pořadí na prvních deseti místech
bylo následující:
1. Rösslerová 11,00 kg
2. Kuběnová 8,38 kg
3. Cihlář 7,38 kg
4. Brázdová 6,03 kg
5. Grimová 5,80 kg
6. Mojžíšková 5,19 kg
7. Skoták 4,70 kg
8. Hanáková 4,51kg
9. Kocman 4,50 kg
10. Man 4,35 kg
Nejlepší třídou se stala třída třetí (4.+5. ročník), která nasbírala průměrně 3,59 kg na žáka a 
získala tak hlavní cenu - dort.

IV.ROČNÍK TURNAJE VE STOLNÍCH HRÁCH
OBEC RÁJEČKO A ČESKÝ SVAZ ŽEN RÁJEČKO

SRDEČNĚ SVOU VŠECHNY DĚTI DO STARÉ ŠKOLY V RÁJEČKU

VE ČTVRTEK 7.KVĚTNA 2015 V 16:00 HODIN
NA TURNAJ VE STOLNÍCH HRÁCH „ČLOVĚČE NEZLOB SE“ A „PEXESO“

MOBILNÍ PNEUSERVIS
Antonín Hülle

Svitavská 288, 679 02 Ráječko
IČ:  62135996

Mobil: +420 721 344 944
E-mail: mobil.pneuhulle@seznam.cz

Vítání občánků
V sobotu 11.dubna  byli na obecním úřadě v Ráječku
přivítáni do života naši malí občánci: 
Ella Czetmayerová ulice Lesní
Kristýna Dvořáčková ulice V Hájíčku
Ella Průchová ulice Sokolská

Novým občánkům přejeme hodně zdraví
a spokojený život v naší obci.
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Rozpis LSPP – stomatologie – KVĚTEN 2015
SLUŽBA JE SLOUŽENA OD 08:00 – 13:00 HODIN.
1.5. MUDr. Kulhánková Křtiny, Zdrav. středisko 516 414 291
2.5. MUDr. Beranová Blansko, Gellhornova 9 735 056 656
3.5. MUDr. Ševčíková B. Blansko, Svitavská 1A 516 416 386
8.5. MUDr. Ševčíková R. Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 454
9.5. MUDr. Kopáčková Letovice, A. Krejčího 1a 516 474 369
10.5. MUDr. Šumberová Lysice, Komenského 429  516 472 227
16.5. MUDr. Švendová Křtiny, Zdrav. středisko 516 439 404
17.5. MUDr. Tomášková Blansko, Pražská 1b 731 144 155
23.5. MUDr. Tomaštíková  Adamov, Smetanovo nám. 327  516 446 398
24.5. MUDr. Vrtělová Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 455
30.5. MUDr. Well Adamov, Smetanovo nám. 327  516 447 605
31.5. MUDr. Zouharová Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 450

Mimo výše uvedenou dobu je služba zajištěna v Úrazové nemocnici Brno, Ponávka 6, tel. 545 538 111, 
ve všední dny od 17:00 h. – 07:00 h, o sobotách, nedělích a svátcích 24.00 hodin.


